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Prezydent Miasta Gliwice 
 

 

 
Dotyczy: czyszczenia potoku Kozłówka 
 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

zwracam się z uprzejmym zapytaniem dotyczącym stanu potoku Kozłówka znajdującego się na 

terenie dzielnicy Brzezinka, a płynącego w bezpośrednim sąsiedztwie zabudowy jednorodzinnej. Od kilku 

lat co roku powraca problem braku regularności czyszczenia koryta wspomnianego potoku wraz 

z koszeniem rosnącej w nim roślinności. Rada Dzielnicy Brzezinka kilkukrotnie zwracała się do 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie o jego konserwację i oczyszczenie, gdyż przez 

zaniedbanie tych czynności w rzece pojawiają się szczury oraz nieprzyjemny zapach, nie wspominając 

o braku estetyki. Niestety, starania te nie wywoływały oczekiwanych skutków. W związku z tym proszę 

o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania oraz o sprawienie oczyszczenia potoku. 

1. Czy Miasto Gliwice zabiega u Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

o czyszczenie potoków znajdujących się na terenie miasta? 

2. Jaki jest powód braku regularności w konserwacji potoku Kozłówka na odcinku znajdującym 

się na terenie dzielnicy Brzezinka? 

3. Czy Miasto Gliwice może zwrócić się do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

o spowodowanie regularności w czyszczeniu omawianego potoku dla zachowania higieny 

i estetyki w tej części miasta? 

 

Z wyrazami szacunku, 
 

Andrzej Chodorowski 
  Radny Rady Miasta Gliwice 


